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Verslag van de op 6 oktober 1998 gehouden vergadering van het algemeen bestuur van de

v.v. D.E"T.O.

Opening
De voorzitter opent de vergadering.
Afiv. m.k. Ep Olthof-Gerard Webbink en Louis Huizing.
Notulen vergadering d"d" 7 sept. J.l. worden goedgekeurd.
Ingekomen stukken.
Bertus en l-enie Wetrbink zijn 15 okt. a.s. 25 jaar getrourvd.
Brief K,N"V.B" - Stage-trainer Coach II
Training verzorgen op26 okt. a.s.- 20.00 uur
Brief - Koffievoorziening zaterdags (zie bijlage)

Mededelingen
Gerard Webbink en Gerrit Abbink hetrben een gesprek gehad met het l).ts. van de supp.ver
meer openheid naar elkaar.
Voorstel om de vaarz" van de supp"ver. in het hooftlbestuur plaats te laten nemen.
De vergadering gaat hiermee akkoord. De voorz. zal dit aan Corne v.h. Laar doorgeven.
Kleedkamer 12 is opgeruimd.
In kleedkarner 10 kan nu als krachthonk worden ingericht.
Frederik en Gerrit Nijhof nemen met Jan Bruins kontakt op"

Commissies
Na de "insluip" ontbreken er nog enkele telefoons"
Jan Bruins komt hier binnenkort op terug.
Jan Rijzer heeft een telefoontje gehad dat een van oÍïze clubscheidsrechters zaterdagavond
niet zo'n vriendelijk telefoontje heeft gehad van een van oÍrze "leden"
Jan komt hierop terug.
Er wordt met pennen op onze tafelkleedjes geschreven laten wij rnet elkaar allert blijven
dat wij een fatsoenlijk clubhuis blijven houden.
T.C.
Jeugdwedstrijd voor het eerste wordt per rveek bekeken"(wanning-up)
Hedenavond gesprek met hoofdtrainer.
Jeugdtrainers wi llen graag rvedstri j dbespreking houden in bestuurskamer.
Is akkoord - Bord oefenmeester ophangen.
Bouwcommissie is bezigmet de "oude" bestuurskamer.
Jeugd.
Er hebben zich zo'n 28 personen opgegeven voor de cursus J"V.S.L"
Jeugdbestuur is ook nog bezig met 4 a 5 personen voor de cursus.I"V.T. komen ze nog op
terug.
Herfstvacantie 23 okt. - voetbalinstuif.
Momenteel veel aanwas van jeugdleden.

Voor dit seizoen is de sponsoring voor de jeugd rond.
Niet in slaap vallen want het seizoen is zo voorbij - sponsorcommissie.
Paauwe electro heeft ons gratis een T.V. beschikbaar gesteld.
Vut- commissie Jan Bruins en Frits Olthof gaan met deze mensen om de tafel.
Financieel jaarverslag wordt door de penningmeester uitgedeeld en wordt besproken.
Sluiting.

Volgende vergadering dinsdag 10 NOVEMBER 19.30 {-fLrR
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v.v. DBTO

DATUM: 26-09-98

AAN: Ouders DETOjeugd

VAN: H. Hulsegge, penningmeester

BETREFT: KofEevoorzening

CC: kantinecommissie

jeugdbestuur

hoofdbestuur

Omdat er veel onduidelijkheid bestaat omtrent de koffrevoorziening op de zaterdagmorgen, is
met het jeugdhstuur en de kantinecommissie de volgende regeling afgesproken.

ZalcrCag 's-morgens b.etaalt iedereen fl. 0,-§0'r.ocÍ €eii L,cp ko{Ec.

Gaat u mee voor vervoer naar een uitrredstrijd dan krijgt u van de leider van het team gratis
koÍfie. U hebt daar recht op en kunt de leider daar ook op aansprekor! Is de leider (nog) niet
aanwezigen u bestelt toch een kop koffie dan betaalt u dus gewoon fl. 0,50.
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Van het bestuurslid van dienst wordt verwacht dat hrj:

. trjdig aanwezig is (plm. 13.00 uur)
e er op toe zíet dat er voor de scheidsrechters thee wordt verzorgd of dit zelf doet
o weet welke arts weekenddienst heeft
o weet waar de brancard zich bevindt
o na afloop van de laatste wedstrijden op veld I en2 de doelnetten omhoog klapt en de

cornervlaggen in de container bij het trainigsveld plaatst.
. tegen het einde van de middag de kleedkamers controleert en afsluit.
o €r op toeziet dat alles ordentelijk verloopt en ingeval van wanordelijkheden een correcte

verslaglegging kan doen bij KNVB enlof Fairplay-commissie.

Ingeval van verhindering dient het aan9ewezen bestuurslid zelf voor vervanging te zorgerr.
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